

الأرقام الجامعية للطلبة المقبولة أعذارهم لتأجيل الاختبار النهائي المنزلي  
للفصل الدراسي الثاني (الجزء الأول) من العام الجامعي 2021/2020

**The ID Numbers for those students whose their excuses have  
been accepted to postpone the FTHE Exam in Second Semester  
(Batch-1) 2020/2021**

ملاحظة: كل من يتخلف عن الامتحان التعويضي يرصد له درجة صفر في الامتحان ولا يسمح بتأجيل الامتحان المؤجل، كما لا يسمح للطلاب بدخول الامتحان التعويضي في حال كان قد دخل إلى الامتحان الأساسي، ومن يخالف ذلك سوف يحول إلى المجلس التأديبي.

Note: Students who fail to attend the make-up exam will be marked (zero) in the Final. Postponing the make-up exam is not allowed. Students who attended the main Final are not allowed to enter the make-up exam and those who would try to do so will be subject to disciplinary penalty

رقم	الرقم الجامعي	رمز المقرر
1	142507	GB102
2	161007	GR111
3	170539	GR131
4	172075	GB102
5	172227	GB102
6	180061	GB102
7	180745	AR113
8	180818	EL112
9	180904	GB102
10	180939	GR111
11	180979	GR111
12	181194	GR118
13	181450	GB102E
14	181823	AR113
15	181823	EL111
16	181927	GR131
17	182481	AR113
18	182948	AR113
19	190274	GR118

ملاحظة: تعقد الامتحانات المؤجلة مع الامتحانات النهائية للفصل الحالي أي في آخر شهر مايو 2021.  
note: make-up exams will be held during the current final exams (at the end of May 2021)

الأرقام الجامعية للطلبة المقبولة أعذارهم لتأجيل الاختبار النهائي المنزلي  
للفصل الدراسي الثاني (الجزء الأول) من العام الجامعي 2021/2020

**The ID Numbers for those students whose their excuses have  
been accepted to postpone the FTHE Exam in Second Semester  
(Batch-1) 2020/2021**

ملاحظة: كل من يتخلف عن الامتحان التعويضي يرصد له درجة صفر في الامتحان ولا يسمح بتأجيل الامتحان المؤجل، كما لا يسمح للطلاب بدخول الامتحان التعويضي في حال كان قد دخل إلى الامتحان الأساسي، ومن يخالف ذلك سوف يحول إلى المجلس التأديبي.

Note: Students who fail to attend the make-up exam will be marked (zero) in the Final. Postponing the make-up exam is not allowed. Students who attended the main Final are not allowed to enter the make-up exam and those who would try to do so will be subject to disciplinary penalty

رقم	الرقم الجامعي	رمز المقرر
20	190697	GR111
21	191290	GR111
22	191935	GB102
23	192041	GB102
24	192058	GB102
25	192120	GB102
26	192922	GR131
27	192939	GR131
28	192978	GR111
29	193191	GR131
30	193265	EL112
31	200071	EL111
32	200094	EL111
33	200110	AR113
34	200158	AR113
35	200320	GR131
36	200339	AR113
37	200376	GR118
38	200468	GB102

ملاحظة: تعقد الامتحانات المؤجلة مع الامتحانات النهائية للفصل الحالي أي في آخر شهر مايو 2021.  
note: make-up exams will be held during the current final exams (at the end of May 2021)

الأرقام الجامعية للطلبة المقبولة أعذارهم لتأجيل الاختبار النهائي المنزلي  
للفصل الدراسي الثاني (الجزء الأول) من العام الجامعي 2021/2020

**The ID Numbers for those students whose their excuses have  
been accepted to postpone the FTHE Exam in Second Semester  
(Batch-1) 2020/2021**

ملاحظة: كل من يتخلف عن الامتحان التعويضي يرصد له درجة صفر في الامتحان ولا يسمح بتأجيل الامتحان المؤجل، كما لا يسمح للطلاب بدخول الامتحان التعويضي في حال كان قد دخل إلى الامتحان الأساسي، ومن يخالف ذلك سوف يحول إلى المجلس التأديبي.

Note: Students who fail to attend the make-up exam will be marked (zero) in the Final. Postponing the make-up exam is not allowed. Students who attended the main Final are not allowed to enter the make-up exam and those who would try to do so will be subject to disciplinary penalty

رقم	الرقم الجامعي	رمز المقرر
39	200536	AR113
40	200633	GR121
41	200713	EL111
42	200784	GR111
43	200784	GR131
44	200836	GR118
45	200931	GR131
46	201140	GB102
47	201140	GR131
48	201171	AR113
49	201317	AR113
50	201394	AR113
51	201397	GR111
52	201414	GB102
53	201465	EL111
54	201509	AR113
55	201551	EL099
56	202001	EL111
57	202103	AR113

ملاحظة: تعقد الامتحانات المؤجلة مع الامتحانات النهائية للفصل الحالي أي في آخر شهر مايو 2021.  
note: make-up exams will be held during the current final exams (at the end of May 2021)

الأرقام الجامعية للطلبة المقبولة أعذارهم لتأجيل الاختبار النهائي المنزلي  
للفصل الدراسي الثاني (الجزء الأول) من العام الجامعي 2021/2020

**The ID Numbers for those students whose their excuses have  
been accepted to postpone the FTHE Exam in Second Semester  
(Batch-1) 2020/2021**

ملاحظة: كل من يتخلف عن الامتحان التعويضي يرصد له درجة صفر في الامتحان ولا يسمح بتأجيل الامتحان المؤجل، كما لا يسمح للطلاب بدخول الامتحان التعويضي في حال كان قد دخل إلى الامتحان الأساسي، ومن يخالف ذلك سوف يحول إلى المجلس التأديبي.

Note: Students who fail to attend the make-up exam will be marked (zero) in the Final. Postponing the make-up exam is not allowed. Students who attended the main Final are not allowed to enter the make-up exam and those who would try to do so will be subject to disciplinary penalty

رقم	الرقم الجامعي	رمز المقرر
58	202242	AR113
59	202242	GR111
60	202242	GR131
61	202259	GR131
62	202405	AR113
63	202440	AR113
64	202583	GR111
65	202697	EL099
66	202714	EL099
67	202714	GR118E
68	202757	EL111
69	202766	AR113
70	202966	AR113
71	202982	GR111
72	203005	AR113
73	190507	GR118
74	190507	AR113
75	190507	GB102
76	190507	EL099

ملاحظة: تعقد الامتحانات المؤجلة مع الامتحانات النهائية للفصل الحالي أي في آخر شهر مايو 2021.  
note: make-up exams will be held during the current final exams (at the end of May 2021)